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Aanwezig: Johan Bienens, Dominique Cnaepkens, Walter Van Baelen, Jef Keuppens, Eddy 
Janssens, Gitte Wouters, Rob Wils en Andre Buyens. 

 
Verontschuldigd: Kathleen Maes, Kathleen Luyten, Marie Loos, Tinne Thijs, Geert Laenen, en  
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1. Welkom:  
 
De voorzitter van de sportraad verwelkomt alle leden.   
 
2. Goedkeuring / opmerkingen verslag en advies :   
     
Geen opmerkingen. 
 
3.Vandalisme gebouwen ex Molenkring, wat gaat de gemeente hieraan doen.  
 
Dhr. Andre Buyens kaart het vandalisme dat in snel tempo toeneemt aan bij de vroegere lokalen 
van de molenkring. Glasschade aan de achterzijde zijn hier een voorbeeld van. Vanuit de 
gemeente zal er door de technische diensten actie ondernomen worden om de openingen toe te 
metselen, ook zal er een groot gedeelte op snelle termijn worden afgebroken. Met deze 
inspanningen hoopt de gemeente een halt toe te roepen aan het vandalisme aldaar volgens Dhr. 
Walter Van Baelen.   
 
4. Verlichting atletiek/KSK Kasterlee.  
 
Zowel bij Ksk Kasterlee als bij de atletiekvereniging AC Lichtaart blijft de geplande en beloofde 
vernieuwing aan de veld. en pisteverlichting uit. De verlichting bij zowel Ksk Kasterlee als bij 
AC  Lichtaart is dermate veroudert, lampen zijn defect en zijn niet meer beschikbaar naar 
aankoop, hoge energieprijzen voor de clubs maandelijks, enz.… De schepen van sport reageert 
hierop dat momenteel de technische diensten overbelast zijn en stelselmatig hun prioriteiten 
lijsten afwerken. Dit is de enige reden van vertraging.  
De vertegenwoordigers aanwezig van de sportclubs vinden dit maar een flauw excuus…Het is 
per slot van rekening niet de gemeente die de verlichting gaat plaatsen maar een externe firma 
die hier ervaring mee heeft. De nodige offertes ( die binnen het vooropgestelde budget van de 
gemeente zijn )  zijn al enkele maanden binnen gebracht bij de betrokken diensten van de 
gemeente.  
Naar AC Lichtaart toe is de belofte gemaakt dat de verlichting tegen uiterlijk het tweede 
kwartaal van 2025 zal vernieuwd worden. Intussen zal de gemeente actie ondernemen om zoveel 



mogelijk herstellingen uit te voeren. Er zal in eerste instantie bij deze vereniging een nieuwe 
verwarmingsinstallatie geplaatst worden gezien de komende winterperiode.   
Bij Ksk Kasterlee is er de garantie gegeven om deze ASAP en nog dit jaar in orde te brengen.  
     
5. Uitnodiging 15 jaar jeugdsportnet 27/9 te Mol. 
 
Geïnteresseerden zijn uitgenodigd om aanwezig te zijn in Mol naar aanleiding van 15 jaar 
jeugdsportnet. Dit zal doorgaan op 27/09/2024. 
 
6. Kunstgrasveld Ksk Kasterlee. 
 
Ksk Kasterlee heeft bij de betrokken diensten van de gemeente een dossier ingediend voor de aanleg van 
een kunstgrasveld. De vraag is of de gemeente een veld wil plaatsen binnen het complex ( C -veld “ 
trainingsveld “  ) . Uit een studie is gebleken dat het D-veld niet geschikt is gezien de vele activiteiten die 
daar overdag en in het weekend plaatsvinden ( scholen, hel van Kasterlee, enz…)  
 
7.  Biekenbusseltje bloeit.  
 
Wanneer er verenigingen zijn die interesse hebben kunnen zij zich inschrijven bij Mv. Gitte 
Wouters coördinator sport- en jeugdbeleid van de gemeente Kasterlee.  
 
8. Generatie Rookvrij. 
 
Vanaf 01/01/2025 zal er een algemeen verbod op het roken zijn binnen alle sport- en jeugdcomplexen. 
We spreken dat niet binnen de gebouwen ( wat al langer van toepassing is ) maar ook buiten de 
complexen. Alle asbakken, en andere aanstootgevende ruimtes die roken promoten moeten verdwijnen. 
Gezien de complexiteit en gevoeligheid zal er vanuit de gemeente volop ingezet worden naar 
ondersteuning voor de verschillende verenigingen. Zo zullen er borden komen met rookverbod, 
sensibiliseringscampagnes worden uitgewerkt, enz…   
 
9. Boost! Vormingen voor verenigingen, weinig of geen inschrijvingen? Waarom niet? 
Waarom wel? 
 
De gemeente heeft jaarlijks een budget beschikbaar voor leden van vereniging naar opleidingen, 
bijscholingen, enz… Vaststellingen zijn dat verenigingen er ( te ) weinig gebruikt van maken… 
Nogmaals een warme oproep om deze subsidies te gebruiken… Sommige opleidingen zijn ook 
gratis. Zo kan een vereniging jaarlijks beroep doen vb. voor een opleiding EHBO bij het rode 
kruis vertelde Mv. Gitte Wouters. 
 
 
Einde vergadering: 22.30 u 
 
 
De secretaris         De voorzitter 
Cnaepkens Dominique       Johan Bienens 


